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Vervoersplan regio Antwerpen  -  Wijziging busaanbod Ekeren 

 

De districtsraad van Ekeren heeft op 18 januari 2021 bijna unaniem (op één onthouding 

na) een motie goedgekeurd die de aandacht vestigt op de negatieve gevolgen die een 

herschikking van de feederbuslijnen in het Vervoersplan 2021 van de Vervoersregio 

Antwerpen hebben op Ekeren en waardoor twee Ekerse wijken waar nu een bus passeert 

nu niet meer zullen worden bediend, met negatieve gevolgen voor de bewoners. 

 

In het district Ekeren zal De Lijn de huidige buslijn 730 omzetten naar een feederbuslijn 

1640 P+R Havana – Ekeren centrum – Ekeren Mariaburg – Brasschaat – Maria-ter-Heide. 

Het nieuwe voorgestelde traject zal via Veltwijcklaan in plaats van door de straat Schriek 

lopen. Dit zal tot gevolg hebben dat de wijken Bund en Mariaburg niet meer worden 

bediend door het openbaar vervoer. Dit heeft grote gevolgen voor de bewoners uit deze 

wijken die zich richting Brasschaat KLINA-ziekenhuis wensen te verplaatsen. Maar ook in 

de omgekeerde richting zal er op een aanvaardbare wandelafstand geen halte meer zijn in 

de omgeving van Schriek, de begraafplaats, de muziekacademie voor reizigers die richting 

Ekeren-centrum willen of zich naar de P+R Havana wensen te verplaatsen om daar met de 

(toekomstige) tramlijnen M1 of T6 naar Antwerpen-centrum te rijden. 

 

De districtsraad van Ekeren heeft dan ook hierover zijn bezorgdheid uitgedrukt en vraagt 

in een nagenoeg unaniem goedgekeurde motie: 

 

1° aan De Lijn onze bezorgdheid uit te drukken dat er twee Ekerse wijken zonder degelijke 

busverbinding dreigen te vallen;  

2° bij de stad Antwerpen en bij De Lijn aan te dringen om het huidige traject van lijn 730 

te behouden of het traject te wijzigen zodat de wijken Bund en St. Mariaburg ook na 

het invoeren van het Vervoersplan 2021 nog steeds worden bediend. 

 

Oplossingen zijn mogelijk. Meer bepaald zou het huidige traject van lijn 730 in Ekeren 

overgenomen kunnen worden in de nieuwe buslijn 1640 zodat de wijken Bund en Sint-

Mariaburg verder met openbaar vervoer bediend kunnen worden na het invoeren van het 

Vervoersplan 2021. 

 

Tevens werd in de districtsraad een andere bezorgdheid tot uiting gebracht. 

 

Momenteel verbindt buslijn 33 Ekeren-centrum en de Ekerse wijk Donk met zes 

ziekenhuizen en enkele woonzorgcentra die rond de stad gevestigd zijn in de 

randdistricten. Zodanig biedt deze lijn een overstapvrije verbinding voor Ekerenaren die 

zich naar en van deze gezondheidsinstellingen willen begeven. Op het Ekerse 



  

trajectgedeelte van de huidige lijn 33 komt in de plaats een autobuslijn 1613 (P+R Havana 

– Ekeren centrum - Ekeren Donk – P+R Merksem – Schoten – Ranst) die weliswaar aan de 

P+R Merksem een verbinding zal geven op een hoogfrequente buslijn die tot Edegem zal 

rijden en zodanig nog een verbinding verzekert naar een deel van de ziekenhuizen. Wie 

naar de ziekenhuizen en wzc’s in de districten Wilrijk en Hoboken wenst te reizen zal echter 

nog een tweede keer moeten overstappen. Sowieso zal ook de overstap aan de P+R’s 

Havana of Merksem onprettig zijn voor de vaak iets minder mobiele personen. Daarom 

wordt voorgesteld om een (eventueel beperkt) aantal ritten van deze autobuslijn P+R’s 

Havana en Merksem – Edegem via het traject van de toekomstige lijn 1613 te laten 

doorrijden naar en van Ekeren-centrum. Op deze wijze kan alvast een overstap vermeden 

worden en kunnen de mogelijk minder mobiele bewoners van diverse Ekerse wijken zich 

zonder of hoogstens met één overstap (voor wie naar Wilrijk en Hoboken wil) naar en van 

de ziekenhuizen en wzc’s aan de rand van Antwerpen begeven. 

 

1. Wat is de reactie van De Lijn en van de minister op de nagenoeg unaniem 

goedgekeurde motie van de Ekerse districtsraad die erop aandringt dat de wijken Bund 

en St.-Mariaburg bediend zouden blijven worden door De Lijn? 

2. Welke initiatieven worden in dat verband desgevallend genomen? 

3. Kan er inmiddels gegarandeerd worden dat de wijken Bund en St.-Mariaburg alsnog 

zullen blijven bediend worden na het uitvoeren van het nieuwe vervoersplan? 

4. Wat is de reactie van De Lijn en van de minister op de bezorgdheid die leeft in Ekeren 

over de goede bereikbaarheid van de ziekenhuizen en woonzorgcentra in de Antwerpse 

zuidrand en -districten en in het bijzonder voor minder mobiele burgers? 

5. Welke initiatieven kunnen en zullen er desgevallend in dat verband worden genomen? 


